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Αθήνα  23.10.2020 

                        ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων . 

 

ΘΕΜΑ: Επίσπευση διαδικασιών για αποζημίωση της περσινής ακαρπίας στις 

αμυγδαλιές 

 

Όπως πολύ καλά γνωρίζετε, με τη διάταξη του άρθρου 71 του ν. 4235/2014, η οποία 

προστέθηκε στην παρ. 1 του άρθρου 5 του ν. 3877/2010 και ορίζει ότι: «Λοιπές 

δυσμενείς καιρικές συνθήκες, οι οποίες από κοινού ή μεμονωμένα επηρεάζουν μειωτικά 

την εξέλιξη της αναμενόμενης παραγωγής δενδρωδών καλλιεργειών, πάνω από ορισμένο 

ποσοστό κατά νομό, σύμφωνα με την παράγραφο 4 του ίδιου άρθρου. Για το σκοπό αυτόν 

συγκροτείται με εντολή του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Επιστημονική 

Επιτροπή για την τεκμηρίωση των ανωτέρω»  υπήχθησαν στους ασφαλιζόμενους 

κινδύνους και αποζημιώνονται από τον ΕΛΓΑ οι ζημιές από δυσμενείς καιρικές 

συνθήκες, που επηρεάζουν μειωτικά την εξέλιξη της αναμενόμενης παραγωγής στις 

δενδρώδεις καλλιέργειες (ακαρπία), πάνω από ένα ορισμένο ποσοστό κατά Νομό.  

 

Ειδικότερα, όσον αφορά τις ζημίες στις αμυγδαλιές, οι καλλιέργειες των οποίων 

επλήγησαν σε τεράστιο βαθμό ιδίως στην περιοχή Οφρυνίου του Δήμου Παγγαίου του 

Νομού Καβάλας λόγω των απρόσμενων κλιματολογικών αλλαγών κατά το έτος 2019, 

δεν έχουν ξεκινήσει οι παράλληλες διαδικασίες για τη συγκρότηση επιστημονικής 

επιτροπής για την τεκμηρίωση των εν λόγω ζημιών, προκειμένου να αποζημιωθούν οι 

πληγέντες παραγωγοί, που υπέστησαν σημαντική μείωση στο εισόδημά τους από την 

ακαρπία, δεδομένου ότι η παραγωγή κυμάνθηκε μόλις στο 8%-10%.  
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Επειδή έχει παρέλθει ήδη ένα έτος από την εκδήλωση των συγκεκριμένων εκτεταμένων 

ζημιών στις αμυγδαλιές, στη διάρκεια του οποίου οι καλλιεργητές που επλήγησαν -και 

με ποσοστά ζημιών που ξεπερνούν το 80% της παραγωγής τους –  

 

εξακολουθούν να παραμένουν δίχως αποζημιώσεις, ενώ ταυτόχρονα έχουν καταβάλει 

σημαντικά ποσά για τις καλλιεργητικές εργασίες της νέας σοδειάς. 

 

Ερωτάται ο υπουργός: 

 

-Πότε θα κινηθούν οι παράλληλες διαδικασίες για τη χορήγηση των δικαιούμενων 

αποζημιώσεων στους εν λόγω παραγωγούς; 

-Πότε θα έχει ολοκληρωθεί η αναλογιστική μελέτη, για την κάλυψη των περυσινών 

ζημιών , ώστε να καταβληθούν τα χρήματα των αποζημιώσεων; 

 

 

Με εκτίμηση, 

 

Γιάννης Πασχαλίδης 

Βουλευτής Π.Ε.Καβάλας 

 

 




